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Resum de la reunió del Consell Escolar de l’Escola Nabí d’octubre de 2022 

La primera reunió del Consell Escolar del curs 22/23, realitzada el 17 d’octubre,  ha tingut com 
a principal propòsit aprovar alguns aspectes de funcionament i de planificació del curs.  

Us presentem aquí un petit resum - no és l’acta de la reunió, que l’elabora el secretari i serà 
aprovada a la propera reunió de Consell Escolar.  

El punt principal que es va tractar va ser el Pla General de Centre (conegut com PGA) que és 
un document que té tot centre educatiu en què es planifiquen aspectes fonamentals del curs 
com són els objectius i les accions de caire pedagògic i organitzatiu per assolir-los.  

Aquest curs al PGA ja no hi ha cap mesura vinculada a la COVID.  

Del PGA d’aquest curs es pot destacar:  

 L’organització del curs en comunitats: de petits, mitjans i grans.  
 Aquest any s’està treballant perquè pel curs vinent l’escola proposi el treball 

globalitzat de medi i llengua a tots els cursos, és a dir, que aquestes dues matèries no 
s’ensenyin de forma separada sinó integrada: alhora que es fa medi es treballen les 
competències lingüístiques. D’aquesta manera,  s’avança al que proposa el nou 
currículum, perquè aquesta metodologia és ja molt afí a l’escola.  

 La no reedició de la setmana temàtica perquè el seu objectiu pedagògic era treballar 
de forma globalitzada, però ara ja s’està fent de forma general al llarg del curs.  

 L’aposta per la Fira com a festa més important.   
 La redacció de les bases de com es treballen tots els llenguatges a l’escola, tenint en 

compte que cal mantenir i reforçar la singularitat de l’escola. 
 Altres: l’ampliació del projecte Innovamat a primària i fer-ne l’avaluació; la coordinació 

del projecte d’anglès amb docents especialistes; valoració positiva de l’acollida de p3- 
malgrat les dificultats...  

També el Consell Escolar va aprovar la cessió d’espai a la nova empresa de menjador (el canvi 
d’empresa ja va ser aprovat al darrer Consell Escolar del curs anterior).  

Una altra qüestió que es va aprovar va ser la cessió dels espais de l’escola per al rodatge d’una 
sèrie. La gravació es farà durant els caps de setmana a partir de febrer i els dies no lectius de 
Setmana santa. Si bé la gestió l’ha feta la Direcció de l’escola amb el Consorci d’Educació, es va 
demanar que fos el Consell Escolar qui ho aprovés.  

En el tram final de la reunió, en la ronda de precs i preguntes, van sorgir dos temes més:  

 es parla de la possibilitat que famílies voluntàries acompanyin a les sortides als grups 
d’infants, però s’informa que des del Claustre se n’ha parlat ja i s’ha desestimat per un 
conjunt de dificultats. Per fer aquests acompanyaments s’aprofitaran els reforços que 
l’escola pot tenir de personal propi.  

 es demana la valoració de la jornada intensiva de setembre i l’escola manifesta la seva 
valoració negativa, especialment per als infants d’educació infantil. Ha estat un mes 
poc fructífer que a més no ha permès arrencar el curs amb certa normalitat pel que fa 
a les dinàmiques escolars. 


